
Uw kenmerk

Zaaknummer 45766-2021

Voor informatie Truus Klein Wolterink

0572-347617

Fractie Lokaal Alternatief

t.a.v. de heer Den Daas

  

Datum 22-06-2021

Onderwerp beantwoording vragen voortgang herbouw dorpshuis 

Lierderholthuis

Bijlagen

Geachte heer Den Daas,

In de raadsvergadering van 27 mei 2021 hebt u vragen gesteld over de herbouw van het dorpshuis in 

Lierderholthuis naar aanleiding van een artikel in De Stentor van 4 mei 2021. U heeft vragen over hoe het zit met 

de subsidieverlening van de gemeente Raalte,  over de voortgang van het project, waarom gaat het zo moeizaam 

en u vraagt of het college de raad actief wil informeren over de voortgang.  In deze brief beantwoorden wij uw 

vragen.

Zoals bij u bekend is het horecagedeelte van de MFA Lierderholthuis 11 mei 2020 door brand verwoest. Het dorp 

heeft de wederopbouw voortvarend opgepakt, is aan de slag gegaan met het slopen van de resten en het 

voorbereiden van de wederopbouw. Met het dorp is hierover gecommuniceerd en is er breed draagvlak gecreëerd 

voor de herbouw. Zoals de plannen er nu liggen zal het horecagedeelte worden gerealiseerd met daarboven 3 

appartementen. In de aan de raadsfracties gestuurde brief van de Stichting Dorpshuis Liederholthuis wordt u 

geïnformeerd over de plannen, het exploitatiemodel en de financiering.

Op 21 april 2021 heeft er een gesprek plaatsgevonden waarbij de stichting het bestuur en ambtenaren van de 

gemeente Raalte heeft bijgepraat over de stand van zaken. Er is een bedrag aan verzekeringsgelden beschikbaar, 

maar dat is niet voldoende voor de uitgebreidere herbouw. Er zijn aanvullende financiële middelen nodig. 

Hetgeen besproken is staat ook in brief van de Stichting aan de fracties van de gemeente Raalte.

1. Hoe zit het met de subsidieverlening van de gemeente aan dit project?

De Leaderaanvraag voor de Dorpskamer van Liederholthuis is officieel door de stichting bij RVO aangevraagd. Op 

dit moment wordt het project beoordeeld door RVO op Europese voorwaarden. Daarna zal de Leadergroep  op 30 

juni 2021 een advies uitbrengen over dit project. Als dat advies positief is zal RVO de beschikking daarna 

verzenden naar de aanvrager. Bij deze aanvraag van € 100.000,-- zorgt de gemeente voor cofinanciering van € 

25.000,-- .

Zoals in de brief naar de fracties vermeld ligt er een vraag bij de gemeente voor garantstelling voor de 

hypothecaire lening. De beleidsnota garantstellingen waarin de beleidskaders zijn opgenomen om voor 

garantstelling door de gemeente in aanmerking te komen is naar de stichting gestuurd.

Daarnaast ligt er nog een aanvraag voor 5000 euro inwonersinitiatieven bij de gemeente. Deze is in behandeling. 

De aanvraag past niet binnen deze subsidieregeling omdat het geen nieuw initiatief is.  Er wordt gezocht naar een 

mogelijkheid of een van de toekomstige nieuwe activiteiten onder deze regeling kan vallen.

2. Zit er schot in / waarom gaat het zo moeizaam?



De stichting heeft op 8 juni aangegeven dat de aanvraag voor garantstelling ‘onderweg is’. Streven van de 

stichting is om de aanvraag voor de vakantieperiode rond te hebben. In de eerste collegevergadering na de 

zomervakantie, 17 augustus, kan hier een besluit over genomen worden.

Zoals gememoreerd in de brief door de stichting aan de fracties is het geen gunstig moment om te bouwen. De 

bouwkosten stijgen en de beschikbaarheid van bouwvakkers vormt een probleem. 

De stichting is, zoals in de brief aan de fracties aangegeven, nog volop bezig om de nodige subsidies en offertes 

aan te vragen.

3. Wil het college de raad actief informeren?

Door middel van deze brief informeren wij u over de voortgang van het project. Wij zullen u de komende tijd 

informeren over de vergunningverlening en de garantstelling.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet

burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte,

de secretaris de burgemeester

Karin Cornelissen Martijn Dadema


